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Zápis č. 11/2024 
ze zasedání Zastupitelstva obce Dlouhá Třebová  

konaného dne 21.10.2024 od 17.00 hodin  
v zasedací místnosti obecního úřadu v Dlouhé Třebové, Ústecká 235 

 

Přítomni zastupitelé: Kántorová Jana, Mgr., Lásko Stanislav, Najman Petr, Osohová Pavla, Mgr., Razým Lukáš, 
Mgr., Renčínová Jana, Mgr., Slezáková Kateřina, Ing., Sýkora Tomáš, Šimková Ilona, Štancl Miroslav, Unzeitig 
Tomáš, Valach Jiří 
Omluveni zastupitelé: Částková Pavla, Mgr., Fišar Pavel, Kuběnková Jitka, Mgr. et Mgr. 
 

1) Zahájení provedla starostka obce Ing. Kateřina Slezáková, jako předsedající tohoto zasedání, v 17.00 hodin 
uvítáním všech přítomných zastupitelů a občanů s konstatováním, že dle prezenční listiny (příloha č. 1) je 
přítomno 12 členů zastupitelstva (z celkem 15 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné.  

     

 2) Starostka navrhla zvolit ověřovateli zápisu Mgr. Pavlu Osohovou a paní Ilonu Šimkovou a zapisovatelkou  
         paní Janu Razýmovou a vyzvala k veřejnému hlasování o schválení. 
 

       Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová volí ověřovateli zápisu Mgr. Pavlu Osohovou a paní  
       Ilonu Šimkovou a zapisovatelkou paní Janu Razýmovou. 

 

Hlasování      

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 
Mgr. Pavla Osohová 

Ilona Šimková 
 

            Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/02. 
                                                                                                                                      

 3)  Starostka seznámila přítomné s programem zasedání v souladu s pozvánkou předanou členům  
         zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Podklady k jednání byly  
         všem zastupitelům zaslány e-mailem dne 14.10.2024. Starostka následně vyzvala k hlasování  
         o schválení programu zasedání. 
 

         Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová schvaluje program zasedání: 
1.   Zahájení 

2.   Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

3.   Schválení programu 

4.   Kontrola Usnesení č. 10/2024 ze zasedání Zastupitelstva obce Dlouhá Třebová 

5.   Zpráva o činnosti Rady obce Dlouhá Třebová 

6.   Zpráva o činnosti obecního úřadu 

7.   Zpráva kontrolního výboru 

8.   Zpráva finančního výboru  

9.   Schválení prodeje pozemkové parcely č. 371/3 v k. ú. Dlouhá Třebová 

10.  Schválení koupě pozemkové parcely č. 226/4 v k. ú. Dlouhá Třebová 

11. Rozprava 

12.  Závěr 
 

    Hlasování        

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0              

 Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/03. 
 

4) Starostka vyzvala zastupitele k přednesení případných připomínek k Usnesení č. 10/2024  
         ze zasedání Zastupitelstva obce Dlouhá Třebová dne 22.07.2024 a vyzvala k veřejnému hlasování  
         o provedené kontrole Usnesení č. 10/2024. 
 

         Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí Usnesení č. 10/2024  
         ze zasedání Zastupitelstva obce Dlouhá Třebová dne 22.07.2024. 
 

Hlasování        

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0      

              Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/04. 
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5)  Starostka informovala o činnosti Rady obce (4 zasedání). Starostka vyzvala zastupitele k přednesení  
         dotazů a poté navrhla přistoupit k veřejnému hlasování. 
 

         Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí informace o činnosti Rady obce  
         Dlouhá Třebová. 
 

Hlasování        

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
    

            Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/05. 
 

 6)   Starostka informovala o činnosti obecního úřadu (starostka informovala o dokončení výstavby venkovní 
učebny, v současnosti probíhá administrace dotace a kolaudace proběhne 29.10.2024; Na základě jednání 
s občany proběhla úprava víceúčelového hřiště – přidána a navýšena ochranná síť, zpevněny a natřeny  
dřevěné mantinely, instalována nová vstupní brána s čipovým systémem, oprava a izolace střechy  
na budově u hřiště; proběhlo vyžínání stromků a oprava poničené oplocenky v obecním lese; 04.10.2024 
proběhlo na obecním úřadě Dílčí přezkoumání hospodaření obce za období od 01.01.  
do 04.10.2024; Průběžně probíhala údržba veřejné zeleně; Byla instalována nová dopravní zrcadla  
a vyměněno staré dopravní značení; Byla dokončena rekonstrukce autobusových zastávek včetně nových 
popisů; Administrativně bylo ukončeno vypořádání dotace na poslední úsek chodníku k podchodu pod 
silnicí I/14 ve výši 1.137.336,- Kč; Po zářijových povodních byla opravena cesta v části obce Kojovec  
a na „pustině“; Probíhají neustále opravy veřejného osvětlení; Obec požádala Pardubický kraj o rozšíření 
spojů autobusové dopravy, které by měly být zahrnuty do jízdního řádu od 15.12.2024; 27.07.2024 
proběhla obecní akce Letní odpoledne s grilováním a zábavou; 07.09.2024 proběhla obecní akce Setkání 
seniorů a zároveň i hudební vystoupení; 27.09.2024 proběhlo Setkání jubilantů na obecním úřadě;  
19. -20.10.2024 proběhla obecní akce Sousedské posvícení; Obec uspořádala ve dnech 23. – 25.09.2024  
na obecním úřadě ve spolupráci s Českým červeným křížem sbírku materiálu pro oblasti postižené 
povodní; Ve spolupráci se Spolkem při MŠ a ZŠ Dlouhá Třebová, z. s. obec uspořádala sbírku šactva pro 
Diakonii Broumov; Na základě žádosti obce Karlovice byla prozatím třikrát vyslána JSDH obce Dlouhá 
Třebová na pomoc s odstraňováním popovodňových škod včetně zakoupení požadovaného potřebného 
materiálu; Na základě žádosti obce Bělá pod Pradědem byly zapůjčeny vysoušeče a poskytnuta materiální 
pomoc; O průběhu povodní v obci Dlouhá Třebová je v současné době připravován mimořádný 
Dlouhotřebovský zpravodaj). Poté starostka vyzvala k přednesení dotazů a navrhla přejít k veřejnému 
hlasování. 

 

        Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí informace o činnosti obecního  
        úřadu. 
 

Hlasování        

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
            

              Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/06. 
 

 7)  Zprávu kontrolního výboru přednesl člen kontrolního výboru pan Tomáš Sýkora. Radní Mgr. Kántorová  
        se dotázala, jestli již začne realizace FVE na Základní škole a mateřské škole Dlouhá Třebová, která byla  
        schválena a přidělena společnosti AC Karlovina s. r. o. na zasedání Rady obce Dlouhá Třebová dne  
        02.10.2024. Starostka vysvětlila, že se jedná o zakázku velkého rozsahu, kde je stanoven přesně daný  
        harmonogram jednotlivých činností, který se musí dodržet, proto vše trvá déle. V současné době ještě  
        není s uvedenou společností uzavřena smlouva, neboť po odeslání oznámení o výběru dodavatele této  
        společnosti má dodavatel ještě dalších 15 dní na námitky, po uplynutí této lhůty může být smlouva teprve  
        podepsána. Poté starostka navrhla přejít k veřejnému hlasování. 
 

         Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí zprávu kontrolního výboru  
         (viz příloha č. 2).  
       

Hlasování      

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
                      

              Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/07. 
 

8)    Zprávu finančního výboru přednesl předseda finančního výboru pan Jiří Valach a poté starostka navrhla  
          přejít k veřejnému hlasování. 
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         Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí zprávu finančního výboru  
         (viz příloha č. 3).  
       

Hlasování      

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
                          

              Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/08. 
 

9) Starostka seznámila zastupitele s žádostí pana           o koupi pozemkové parcely č. 371/3 v k. ú.  
         Dlouhá Třebová. Záměr prodeje uvedené parcely byl zveřejněn na úřední desce obce Dlouhá Třebová 
         (i elektronické) dne 25.07.2024 a sejmut dne 13.08.2024. Záměr byl schválen Radou obce  
         Dlouhá Třebová dne 24.07.2024. Starostka navrhla prodat uvedenou parcelu o výměře 138 m2 za cenu  
         50,- Kč/m2 a vyzvala k přednesení dalších návrhů. Žádný další návrh nebyl vznesen, proto starostka  
          vyzvala k veřejnému hlasování o schválení. 
 

         Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová schvaluje prodej pozemkové parcely č. 371/3 v k. ú.  
         Dlouhá Třebová o výměře 138 m2 za cenu 50,- Kč/m2 manželům               , Dlouhá Třebová,  
                             , a ukládá starostce podepsat smlouvu o prodeji uvedené parcely. 
 

Hlasování      

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
                           

              Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/10. 
 

10)  Starostka seznámila zastupitele s výsledkem jednání s vlastníky pozemkové parcely č. 226/4 v k. ú.  
         Dlouhá Třebová o odprodeji této parcely o výměře 23 m2 obci Dlouhá Třebová, a to z důvodu plánované  
         stavby nového chodníku na ulici Ústecká. Starostka navrhla odkoupit uvedenou parcelu za cenu 50,-  
         Kč/m2 a vyzvala k přednesení dalších návrhů. Žádný další návrh nebyl vznesen, proto starostka vyzvala  
         k veřejnému hlasování o schválení. 
 

         Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová schvaluje koupi pozemkové parcely  
         č. 226/4 v k. ú. Dlouhá Třebová o výměře 23 m2 za cenu 50,- Kč/m2 od vlastníků tohoto pozemku manželů  
                                             a ukládá starostce podepsat smlouvu o koupi uvedené parcely. 
 

Hlasování      

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
                          

              Usnesení bylo přijato pod č. 11/2024/11.             

 

11)   Starostka zahájila rozpravu: 
 

1.   Starostka informovala o plánované finanční kontrole v Základní škole a mateřské škole Dlouhá 
Třebová. Obec jako zřizovatel má zákonnou povinnost ve své příspěvkové organizaci finanční kontrolu 
provádět minimální jedenkrát ročně. Vzhledem k personálním změnám a zjištěným nedostatkům  
ve vedení účetnictví školy, které zajišťuje pro školu externí účetní firma, schválila Rada obce Dlouhá 
Třebová na svém zasedání dne 16.09.2024, že výše uvedenou zákonnou povinnost kontroly provede 
externí auditorská a účetní firma, která tak zajistí objektivní kontrolu. Radní Mgr. Osohová podotkla, 
že se domnívá, že starostka na zasedání Rady obce Dlouhá Třebová neuvedla, že se jedná o externí 
firmu. Starostka odpověděla, že na uvedeném zasedání bylo provedení kontroly externí firmou všemi 
radními včetně Mgr. Osohové schváleno a je zároveň toto uvedeno i v zápisu ze zasedání, což 
potvrdili i ostatní přítomní radní. Pokud by se nejednalo o externí firmu, nemuselo by se provedení 
kontroly ani schvalovat, neboť je tato kontrola pro zřizovatele zákonnou povinností. Zastupitel pan 
Sýkora se dotázal, o jakou firmu se jedná. Starostka uvedla, že tato firma je z Rychnova nad Kněžnou 
a s obcí Dlouhá Třebová nemá žádné vazby. Obci Dlouhá Třebová byla doporučena z důvodu dobré 
zkušenosti okolních obcí, konkrétně např. obcí Orlické Podhůří, které její služby již využily.  

 

          2.  Radní Mgr. Osohová poděkovala za informace při povodních, které obec průběžně posílala občanům  
                prostřednictvím informačního systému MUNIPOLIS, informace byly aktuální a zároveň pro  
                občany uklidňující. Zároveň poděkovala hasičům za jejich práci při povodních a také uvedla, že jsou  
                moc hezké zrenovované autobusové zastávky. 
 

            Dále se radní Mgr. Osohová dotázala, proč nejsou oni jako zastupitelé nikdy zváni nebo osloveni,  
                aby vypomohli na pořádání obecních akcí, např. na poslední akci Sousedské posvícení, zda je na to 
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                nějaký klíč, kdo je a na kterou akci oslovován. Zároveň požádala, aby v případě plánované akce byla  
                oslovena. Starostka uvedla, že na zmíněné akci Sousedské posvícení byla organizace včas obsazena  
                a další výpomoc již potřeba nebyla, proto nikdo další osloven nebyl. Dále podotkla, že na jiných akcích  
                však vypomáhají i ostatní zastupitelé – např. letní kina, loňská akce Dlouhotřebovská zabijačka a také  
                na plánované letošní akci Rozsvícení vánočního stromu je spolupráce již se všemi dotčenými  
                zastupiteli domluvena.  Mgr. Osohová namítla, že i na tyto akce se museli sami nabídnout a nebyli  
                vedením obce přizváni. Starostka také uvedla, že další akce jsou pak pořádány sociální a kulturní  
                komisí, proto si organizaci těchto akcí řídí předsedkyně této komise paní Šimková. Ta uvedla,  
                že by byla ráda, kdyby se všichni zastupitelé na organizaci obecních akcí podíleli tak, jak to bývalo  
                dříve. Mgr. Osohová však namítla, že zastupitelé pan Razým a pan Štancl nejsou členy kulturní komise  
                a pomáhají i na těchto akcích kulturní a sociální komise. Paní Šimková zároveň podotkla, že již  
                na začátku tohoto volebního období jí bylo ze strany sdružení Dlouhotřebováci 2022 řečeno, že s ní  
                jako předsedkyní kulturní a sociální komise nechtějí spolupracovat, proto je také již dále při  
                přípravách akcí neoslovovala, protože tyto akce se mají pořádat především v pozitivním duchu.   
                Mgr. Osohová namítla, že tehdy to bylo myšleno jinak a to tak, že nechtějí spolupracovat s kulturní  
                a sociální komisí, což ale neznamená, že ona jako zastupitel pomáhat také nechce, a proto tedy znovu  
                svou pomoc nabízí a žádá, aby byla včas o akci informována a přizvána. Stejně tak nabídl svou pomoc  
                zastupitel pan Sýkora. Starostka ještě na závěr podotkla, že v případě nabízené pomoci je třeba  
                počítat s tím, že se jedná ve většině případů o celodenní výpomoc a nabízená výpomoc např.  
                na pouhé dvě hodiny, jak v minulosti bylo na akci zabijačka, pak nemá smysl, přičemž Mgr. Osohová  
                uvedla, že to bylo z důvodu, že nebyli včas informováni, starostka oponovala, že informace včas měli. 

 

3.  Místostarosta upozornil v návaznosti na předchozí jednání zastupitelstva dne 27.05.2024, kde bylo  
       obci vytknuto, že předem neprojednala termín obecní akce Setkání seniorů souběžně probíhající  
       s termínem akce spolku Hřebčín Karlen „Ze sedla vidíš mnohem dál“, a to se závěrem, že se pokusí  
       se spolkem na termínu těchto akcí předem domluvit. Na zasedání byla přítomna i jednatelka  
       uvedeného spolku. Bohužel spolek si již termín akce sám předem pro příští rok stanovil bez jakékoliv  
       předešlé domluvy s obcí, což vedení obce zjistilo až ve článku zveřejněném v Dlouhotřebovském  
       zpravodaji. Zastupitel pan Štancl sdělil, že i kdyby se termín akce změnil, stejně by se sešel s jiným  
       termínem. I přesto na obou akcích bylo lidí hodně a akce se vydařily. Mgr. Renčínová se dotázala,  
       jestli akce setkání seniorů bude již pokaždé na Starém hřišti, neboť to není zas tak velká tradice a dle  
       jejich informací by senioři uvítali akci pořádanou jako dříve ve víceúčelovém sále. Starostka však  
       uvedla, že má jiné informace, což také dosvědčuje, že na Starém hřišti se akce účastní větší počet  
       seniorů, než bývalo ve víceúčelovém sále. Mgr. Osohová se dotázala, jestli by nemohlo být Setkání  
       seniorů pořádáno v neděli hned po akci spolku Hřebčín Karlen. Paní Šimková i starostka potvrdily, že  
       i tato možnost se zvažuje. 

 

    4.  Zastupitel pan Sýkora se dotázal, jestli u plánovaného chodníku na ul. Ústecká bude i přechod v místě,  
                 kde obec odkupuje pozemek. Místostarosta odpověděl, že dle vyjádření Policie ČR bude u lávky místo  
                 pro přecházení. 
 

         5.  Zastupitel pan Sýkora se dále dotázal, zda obec vyvinula nějakou iniciativu, aby bylo vyčištěno koryto  
                řeky od nánosů po letošních povodních. Místostarosta podotknul, že již před povodněmi měl  
                informace od Povodí Labe, které koryto řeky vlastní a za jeho stav odpovídá, že nejsou finanční  
                prostředky k vyčištění koryta řeky.  Dále starostka informovala, že jsou pravidelně prováděny  
                povodňové prohlídky řeky za účasti zástupce Povodí Labe, vodoprávního úřadu a povodňového  
                orgánu obce. Na základě výsledku a zhodnocení této prohlídky je pak dále postupováno, popř.  
                požadováno vyčištění koryta řeky po Povodí Labe. 
 

         6.  Dále se zastupitel pan Sýkora zeptal, v jaké fázi je nyní čipový systém ke vstupu na víceúčelové hřiště.  
                Starostka odpověděla, že systém je připraven včetně čipů, ale musí být ještě schválen nový provozní  
                řád a stanoven nový systém pro vydávání čipů. Zároveň upozornila, že se problémová situace na hřišti  
                dle vyjádření vlastníků sousední nemovitosti již zklidnila. Mgr. Osohová upozornila, že na hřišti je stále  
                vyvěšena prázdninová provozní doba hřiště. Starostka odpověděla, že o tomto ví, že vzhledem  
                k tomu, že se situace zklidnila a již bude konec letní sezóny, bude nová provozní doba hřiště řešena  
                současně s novým provozním řádem. Místostarosta ale informoval, že v neděli řešil incident,  
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                tentokrát bohužel s dlouhotřebovskými dětmi, které i přes zákaz v neděli na hřišti byly, když si opět  
                v pletivu a síti vystříhaly díru pro vstup.       
 

      7. Zastupitel pan Sýkora se také dotázal, jestli dle zápisu z posledního zasedání zastupitelstva jsou  
                pravidelně prováděny prohlídky vpusti, aby se nevytvářela laguna u křižovatky u silnice I/14.  
                Místostarosta odpověděl, že je zde pravidelně prováděna kontrola, a především pak při deštích, kdy je  
                zároveň i vpusť čištěna. Dále informoval, že je domluveno s firmou předělání žlabovek, a poté bude  
                upraveno v režii obce tak, aby se kanál nezanášel.  
  

            8. Přítomný občan upozornil na nebezpečnou ostrou betonovou hranu u nájezdu na lávku přes řeku   
                v dolní části obce u ul. U Prokopa. Místostarosta odpověděl, že prověří a toto místo bude případně  
                opraveno. 
 

            9.  Přítomní občané upozornili, že v části obce „na pustině“ byla příjezdová cesta vymletá po deštích při  
                povodních v září sice opravena, ale nyní je v horším stavu, než byla před opravou a je nebezpečná pro  
                auta, cyklisty i chodce, neboť navezený frézink byl plný velkých kusů, zastupitelům byla předložena      
                fotodokumentace. Místostarosta odpověděl, že obec chtěla opravou komunikace pomoci a bohužel  
                měla k dispozici pouze tento frézink, ze kterého měly být velké kusy vybrány zaměstnanci obce,  
                bohužel zřejmě tam některé zůstaly. Dále upozornili, že v této komunikaci se nachází zvodeň, proto  
                vymletí cesty se bude stále opakovat. Dále upozornili, že mají informace, že v případě většího zásahu  
                do této cesty z důvodu opravy nebo nové asfaltové cesty jim způsobí problém s jejich studnou, která  
                je pro ně jediným zdrojem pitné vody, a mohli by o vodu úplně přijít, neboť vlastník sousední parcely  
                jim nedal souhlas s přivedením vodovodu přes jeho pozemek a jiná cesta není reálná. Upozornil,  
                že z tohoto důvodu si požádali o odkup sousedního pozemku a zpochybnil, zda byla jeho žádost  
                zaregistrována. Místostarosta informoval, že ohledně odkupu uvedeného pozemku osobně jednali  
                na obecním úřadě ihned při podání žádosti a situace jim byla vysvětlena, a to že z důvodu možné  
                budoucí zástavby by odprodej tohoto pozemku nebyl v zájmu obce mohl zkomplikovat např. vedení  
                sítí, veřejné osvětlení apod. Dále uvedl, že společně jednali i o pozemcích, které byly v této části obce  
                schváleny Zastupitelstvem obce Dlouhá Třebová k odkupu a k odprodeji, a to z důvodu narovnání  
                vztahů s vlastníkem dotčeného pozemku, přes který vede a je využívána současná cesta již více než  
                deset let, a je vše již zapracováno také do změny územního plánu obce, která je řešena již několik let.  
                Dále uvedli, že v této části obce je plánována zástavba na pozemcích soukromých vlastníků, o které  
                však obec nemá zatím žádné oficiální informace. Občané uvedli, že právě v případě zástavby, při  
                stavebních pracích jim mohou vzniknout zmiňované problémy s pitnou vodou. Dále uvedli, že mají  
                k dispozici hydrogeologický posudek, který si nechali sami vypracovat, může právě hluboký zásah  
                do komunikace mít vliv na vodu ve studni. Starostka odpověděla, že v případě plánované hloubkové  
                opravy komunikace včetně asfaltu by musel být vypracován projekt, který by měl právě zohlednit  
                i vliv na vodu v této studni. Proto starostka požádala, aby v případě plánovaného většího zásahu  
                do komunikace byl jimi poskytnut jak pasport studny, tak zmíněný hydrogeologický posudek, který by  
                byl v projektu zohledněn. Dále místostarosta uvedl, že vzhledem k tomu, že pozemky, na kterých je  
                zřejmě plánováno stavět, je ve vlastnictví soukromých osob a v územním plánu je tato oblast určena  
                k zástavbě, proto nemůže obec stavby zakázat. Z důvodu výše uvedeného se občané i vedení obce  
                dohodli, že se budou navzájem informovat v případě, že budou mít k dispozici informace oficiální 
                i neoficiální o přípravě jakékoliv stavby v dotčeném území nebo v případě, že obec bude nějaký zásah  
                v dotčeném území plánovat, stejně tak se dohodli, že se domluví na osobním jednání ještě před  
                koncem letošního roku. Zároveň občané přislíbili poskytnutí pasportu studny a hydrogeologického  
                posudku, které mají k dispozici, pokud by byla plánována hloubková oprava komunikace. 
 

        10.  Zastupitelka Mgr. Kántorová upozornila na špinavou ceduli při vjezdu do obce „Vítá vás obec Dlouhá  
                Třebová“ a dotázala se, zda by nebylo možné ji umýt. Místostarosta odpověděl, že prověří, případně  
                bude tedy cedule vyčištěna. 
 

        11.  Další z přítomných občanů upozornil, že na webových stránkách obce není funkční odkaz na územní  
                plán obce. Starostka odpověděla, že bude prověřeno a případně napraveno. 
 

        12. Zastupitel pan Sýkora se ještě dotázal, jestli by se obec nemohla na vyčištění koryta řeky sama  
                finančně podílet po domluvě s Povodím Labe. Starostka odpověděla, že vyčištění koryta řeky je velmi 
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                finančně nákladné a je ve vlastnictví Povodí Labe, které za jeho stav odpovídá. Zopakovala, že stav  
                koryta řeky bude posouzen na výše zmíněné povodňové prohlídce, kde bude posouzen stav koryta  
                především s ohledem na bezpečnost. 
 

 12)     Starostka ukončila zasedání v 18:30 hodin a poděkovala všem přítomným za účast. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                                                                       Zapsala: Jana Razýmová 
 

 Mgr. Pavla Osohová, v. r. 
 

 Ilona Šimková, v. r. 
 
 Starostka obce Ing. Kateřina Slezáková, v. r. 
 
 
  
 
Zápis vyhotoven v Dlouhé Třebové dne 23.10.2024. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Počet listů: 8            Č.j.: ObÚ-Dl.T.227/2024/ST  
 Počet příloh: 4                   Sp.zn.: 101.2                  A10                                                
 Počet listů příloh: 9 
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Usnesení č. 11/2024 
ze zasedání Zastupitelstva obce Dlouhá Třebová konaného dne 21.10.2024 

 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová volí ověřovateli zápisu Mgr. Pavlu Osohovou a paní Ilonu Šimkovou 
 a zapisovatelkou paní Janu Razýmovou. 

- přijato usnesení č. 11/2024/02 
 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá schvaluje upravený program zasedání: 
1.   Zahájení 

2.   Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

3.   Schválení programu 

4.   Kontrola Usnesení č. 9/2024 ze zasedání Zastupitelstva obce Dlouhá Třebová 

5.   Zpráva o činnosti Rady obce Dlouhá Třebová 

6.   Zpráva o činnosti obecního úřadu 

7.   Zpráva kontrolního výboru 

8.   Zpráva finančního výboru 

9.   Schválení prodeje pozemkové parcely č. 371/3 v k. ú. Dlouhá Třebová 

10.  Schválení koupě pozemkové parcely č. 226/4 v k. ú. Dlouhá Třebová 

11. Rozprava 

12.  Závěr  

        -     přijato usnesení č. 11/2024/03 
 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí Usnesení č. 10/2024 ze zasedání Zastupitelstva obce    
 Dlouhá Třebová dne 22.07.2024. 

- přijato usnesení č. 11/2024/04 
 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí informace o činnosti Rady obce Dlouhá Třebová. 
- přijato usnesení č. 11/2024/05 

 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí informace o činnosti obecního úřadu. 
- přijato usnesení č. 11/2024/06 

 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí zprávu kontrolního výboru (viz příloha č. 2). 
- přijato usnesení č. 11/2024/07 

 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová bere na vědomí zprávu finančního výboru (viz příloha č. 3). 
 

       -     přijato usnesení č. 11/2024/08 
 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová schvaluje prodej pozemkové parcely č. 371/3 v k. ú. Dlouhá Třebová  
 o výměře 138 m2 za cenu 50,- Kč/m2 manželům            , Dlouhá Třebová,            , a ukládá   
 starostce podepsat smlouvu o prodeji uvedené parcely. 

- přijato usnesení č. 11/2024/09 
 

 Zastupitelstvo obce Dlouhá Třebová schvaluje koupi pozemkové parcely č. 226/4 v k. ú. Dlouhá Třebová  
 o výměře 23 m2 za cenu 50,- Kč/m2 od vlastníků tohoto pozemku manželů                      a ukládá   
 starostce podepsat smlouvu o koupi uvedené parcely.  

- přijato usnesení č. 11/2024/10 
 

  
 
 
 
 

             Ing. Kateřina Slezáková, v. r.               Petr Najman, v. r. 
           starosta obce Dlouhá Třebová                                                                    místostarosta obce Dlouhá Třebová   


